
 
 

Zápis z VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  24.4.2024 

ČAS:   po skončení VH 

MÍSTO:  Nemošická hospoda, Staré náměstí 1, Pardubice – Nemošice 

 

PŘÍTOMNI: Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová, Renáta 

Typlová, Václav Křepelák 

OMLUVENI:  

HOSTÉ:  Lukáš Laštovička, Vladimír Hrdina 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Renáta Typlová 

 

Program jednání: 

 

1. Schválení programu jednání  

- Program byl schválen 

2. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

- Bez připomínek 

3. Doplnění bodů 

- Doplnění bodu na základě diskuse VH, vytvoření metodiky pro trenéry o správném chování 

hráčů a trenérů k rozhodčím 

- Doplnění členů DK 

- Účast členů RVV na jednání v Brně dne 1.6.2024 

4. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulém jednání 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

O.Laška stanovení termínu pro stáž 10.04.2024 ANO 

L.Jansová stanovení termínu pro stáž 10.04.2024 ANO 

P.Droznová odeslání informace o stážích 11.04.2024 ANO 

P.Droznová doplnění předpisů soutěží -  12.04.2024 ANO 

  - branky, kvalifikační body, hrací čas u elévek    
P.Droznová poptat haly na Dovednostní dny 12.04.2024 ANO 

P.Droznová zajištění fotografa na VH 12.04.2024 ANO 

A.Jansa podání žádosti o dotaci na KHK – anketa  12.04.2024 ANO 

O.Laška trička na Míchačku 12.04.2024 NE 

Předsedové zprávy komisí 15.04.2024 ANO 

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 24.04.2024 NE 

T.Faltejsek oslovení rádiové stanice 24.04.2024 NE 

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji 24.04.2024 NE 

A.Jansa dotace k PA kraji 07.05.2024 částečně 



 
 

Bližší komentáře k tabulce: 

• Stáže Hoříce – termín vytvořen, přesunut na červen 

• Trička Míchačka – dořešení návrhu 

• Dlouhodobé projekty  

• ÚKOL: R.Typlová navrhne první projekty, pošle k připomínkování s očekáváním 
navázání dalších myšlenek a návrhů 

• O.Laška – Návrh na vytvoření projektu výběrů mladších žáků 

• Proběhla diskuse nad formou a cílem. Nutno být soulad s koncepcí celostátní 
KVM. První rok může být jako „zkušební“. 

• P.Droznová – obava o kvalitní trenérské zabezpečení 

• Dotace – k HK kraji podána dotace na anketu 

• ÚKOL: A.Jansa – podat žádost na projekt k PA kraji na rok 2024 
 

5. Zprávy z komisí 

5.1. Ligová komise 

• Předpisy soutěží – doplnění předpisů po diskusi s oddíly 

• Předpisy jsou připraveny, nyní už chybí pouze doplnění odkazu na rozpis 
v otevřených soutěží 

• P.Droznová dodělá, jakmile dostane instrukce k úložišti 

• Termín Losovacího aktivu – závisí na rozpisu ODM 
 

5.2. Komise mládeže 

• Dovednostní dny 

• Zajednaná hala, připravený rozpočet 

• ÚKOL: P.Droznová odeslání pozvánek 

• Práce s výběry 

• Pokračují tréninky i přátelská utkání 

• Přihlášená Nisa i Ostravské hry 

• Náměty a připomínky 

• Podané informace ohledně licence trenérů C u Ligy starších žáků 

5.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Plánování KTM s předsedou KŽF Ondřejem Laškou z hlediska rozhodčích – KRD 
vytipuje vhodné rozhodčí na obsazení jednotlivých zápasů KTM 

• Plánované akce 
▪ Zasedání KRD – 6. 5. 2024 v Hořicích 
▪ Zakončení sezóny – 18. - 19. 5. 2024 

 
5.4. Komise ženského florbalu 

• Seminář  

• 20.5.2024 

• zajištění školitelé, časový harmonogram 

• ÚKOL: P.Droznová zajistí halu a prostory, vypíše do FISu, zašle info na trenéry 

• Míchačka 

• K 25.4.přihlášeno 46 dívek, P.Droznová kontaktuje oddíly, které hrají soutěž a 
nemají přihlášeny žádné hráčky 

• Turnaj 5+1 pro starší žákyně 



 
 

• Přihlášeno 6 týmů, na sekretáře odešel rozpis i propozice 
6. Marketing a medializace 

6.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• ÚKOL: L.Jansová – zveřejnit informace k MČR – pohlídat si 

6.2. Instagram 

 

7. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• RVV je seznámen 
 

8. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• Bez připomínek 
 

9.  Rozvoj regionu 

9.1.    Regionální projekty 

9.2.    Rozvojový plán 

• Detailně probrán RRP bod po bodu a jsou rozděleny úkoly, které je třeba splnit 
nejpozději do 20.6. 

• Další jednání o RRP proběhne na jednání VV 30.5., kde bude zhodnocen i 
dlouhodobý RRP a vytvořeny plány na další období (roční a čtyřletý) 

• ÚKOLY, které vyplynuly z RRP: 

• L.Jansová – stáže: Hořice v červnu 

• Stagnující oddíly – uskutečnění zbylých schůzek dle harmonogramu 

• T.Pokorný – TJ Sokol Jaroměř 

• A.Jansa – 1.FBC Polička 

• A.Jansa – dotace Pce kraj 

• Ženský seminář 20.5. 

• P.Droznová – zajistit místo 

• O.Laška – aktualizace rozpočtu semináře 

• P.Droznová – zadání nově vyhledaných hal do fisu 

• L.Jansová – výsledky ankety – zveřejnění v Deníku 

• L.Jansová – zveřejnění zpravodajství z MČR a playoff dorostenek a dorostenců 

• Všichni – Příprava projektů na další čtyřleté období a do RRP na sezónu 24-25 
 

10.  Disciplinární komise 

• Informace k proběhlým a aktuálním případům 

• V.Hrdina pohovořil o dvou případech, které se budou řešit 2.5. 

• T.Pokorný – dotaz na KRD – zda dojde k řešení rozhodčích ohledně neoprávněného 
nástupu hráčky TJ Lanškroun 

• A.Jansa – čekalo se na výsledek DK, nyní zaslána žádost o vyjádření na rozhodčí 

• týká se celkem 8 rozhodčích (2R, 3R) 

• finálně bude řešeno na setkání KRD 6.5. 

• Nábor na členy  

• ÚKOL: všichni popřemýšlí nad možnými členy, kteří by mohli komisi doplnit 
 



 
 

11.  Různé  

• Doplnění bodu z VH  

• O.Jiránek žádá o vytvoření metodiky, která by měla pomoci trenérům, vedoucím 
družstva i rozhodčím; cílem je, aby vedoucí družstva netlačili na rozhodčí ohledně 
porušování pravidel (např. nástup neregistrovaného hráče, nástup hráče, který není 
na místě v době začátku zápasu apod.) 

• ÚKOL: T.Faltejsek svolá on-line jednání, kterého se zúčastní V.Křepelák, 
O.Jiránek, V.Hrdina, popř. J.Třískala 

• Výsledný materiál bude představen na školeních trenérů, rozhodčích i sekretářů 
oddílů 

• Setkání předsedů komisí v Brně – 1.6. 

• RVV diskutoval účast členů RVV na jednání, které je jedno z nejdůležitějších jak 
pro Český florbal, tak pro regiony. 

• Účast přislíbili hejtmanky Typlová a Jansová, a také T.Faltejsek předseda KMM 

• O.Laška, T.Pokorný, V.Křepelák – Souběh s turnajem Nisa Open v Liberci, kde O. 
Laška a T. Pokorný jednou s týmem regionálních výběrů jako trenéři, V. Křepelák 
zde píská 

• L.Laštovička – zjištění možnosti nominace náhradníka (člena komise při neúčasti 
předsedů).  

 

12.  Termín příštího jednání – 30.5.2024 

 

13. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Drozová odeslání pozvánek na Dovednostní dny 30.04.2024   

L.Jansová zveřejnění informací z MČR, play-off dorostenců a dorostenek 07.05.2024   

L.Jansová zveřejnění výsledků ankety – Deník 07.05.2024   

O.Laška trička na Míchačku 07.05.2024   

P.Drozová zajištění semináře - ženský florbal 20.05.2024   

O.Laška aktualizace rozpočtu semináře - ženský florbal 20.05.2024   

R.Typlová dlouhodobý projekt - pošle první návrh k připomínkování 20.05.2024   

všichni dlouhodobý projekt podaný k HK kraji – připomínkování návrhu 30.05.2024   

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 30.05.2024   

T.Pokorný schůzky u stagnujících oddílů - dokončit 30.05.2024   

A.Jansa schůzky u stagnujících oddílů - dokončit 30.05.2024   

všichni rozvojový plán 24-25, čtyřletý plán – připravit návrhy projektů 30.05.2024   

všichni návrhy na doplnění komise DK a KMM 30.05.2024   

T.Faltejsek on-line setkání – chování trenérů a VD 30.05.2024   

A.Jansa dotace k PA kraji 10.06.2024   

L.Jansová Stáž v Hořicích 30.06.2024   

P.Droznová Zadání hal do FISu 30.06.2024   

 



 
 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Setkání ukončeno ve 22 hodin. 


